



Styrelsemöte Eksjö Brukshundklubb 7'e april

Tid: 2025-04-07 Kl.19.00

Plats: Klubbstugan

Närvaro:

Ordf. Knutte Knutsson. Vice Orf, Sofia Ravelin. Ledamot, Julia Ahlstedt. Ledamot, Hanna Bjarnbäck. Ledamot, Gabriella Håkansson. Suppleant, Kinna Norlin. Utbildningssektor, Malin Englund.

Alla i styrelsen utom Moa, Emma & Ida
Cilla avviker 19.30

§25:61 Mötet öppnas

Ordf. Knutte
Skr. Malin
Justerare. Ella

§25:62 Dagordning

Godkännes

§25:63 Föregående protokoll

Inga kommentarer, läggs till handlingarna

§25:64 Inkommen post

- Nationaldagsfirande
Vi anmäler intresse att gå med i marschen, men ej någon aktivitet.
- Kallelse Distriktsmöte 7'e maj, Skede IF. Kl 19
Ordförande + vice ordf. deltar



§25:65 a Information från ordf.

- Distriktsmöte i Vrigstad
Information om mötet av ordf.
- Hyreskontrakt & Fiber
På gång nu, ska få ordning på papprena.
Diskussion om vart fibern ska in i huset. Ordf. får fria tyglar att ta beslut om detta, Så smidigt det går med så lite åverkan som möjligt.
- Hjärtstartare
Genomgången och redo att användas.
- Internet
Ordf har löst abonnemanget så att det funkar tills fiber är aktuellt.
- Offerter & Sponsorer
Genomgång av inkomna offerter och eventuella sponsorer
Vissa ansvarsbitar delas ut.
- Kontaktlista
Sammanställning av kontaktlista med personer som vi i klubben behöver ha kontakt med utanför klubben, t.ex kommun, distrikt, studifrämjandet.
- Gräsklippning 2025
Sms-utskick
Genomgång
Victor är ansvarig för utbildning av gräsklipperiet.
- Information om Medlemsmöte
Måste ut senast 8/4
Fyllnadsval av kassör
Bjuds på fika
- Specialsöksväggen
Är på g. Boden är flyttad till rätt plats och färdigställande är igång.
Ida får vara med och bestämma utförandet med ett säkerhetstänk för ras-risken.
- Reservnycklar
Orf. Får godkänt på att ta fram reservnycklar till bl.a container och postlåda.
- Anslagstavlur på området
Behövs fler skyltar så tar ordf. in information om detta.
Uppdrag på att se över detta ligger på utbildningssektorn.



§25:66 b **Kassör**

- Ekonomin är god.

§25:67 c **Tävlingssektorn**

- Möte på onsdag 86 starter, mål runt 200 starter. Anmälningstiden är inte ute ännu. Genomgång av funktionärer osv. Vet mer efter onsdag
- Rally – Kommer komma fler anmälningar, det är ett tag kvar.
- Ifrågasättning om att hopp hinder och pinnar flyttas in.
Svar: Styrelsen har beslutat att det ska vara så och det kommer att fortsätta att vara så pga stöldrisken och vandalisering. Vidare frågor kontakta ordf.

§25:68 d **Utbildningssektorn**

- Kurserna är igång
- Instruktörsvästar & medhjälpsvästar är beställda och kommer med största sannolikhet under veckan.
- Funktionärsvästar är beställda, tryckta med logga och levererade till klubben
- Fråga om ungdomskurser, Malin & Malin ska brainstorma lite och se vad vi kan få ihop.
- Möte inför höstens kurser planeras att genomföras under maj månad.
- Malin & Ella påbörjar sin utbildning till rallylydnadsinstruktörer till helgen.

§25:69 e **Kökssektorn**

- Fråga om vad vi vill ha i vegetarisk väg till våra tävlingar och om vi behöver flera andra alternativ.

§25:70 **Övrigt**

Inget



§25:71 Nästa möte

Medlemsmöte 28/4, kl 18.30

Styrelsemöte 5/5, kl. 19.00

Vid protokollet

Malin Englund

Justering

Ella Håkansson